
Styrelsemöte 2020-10-08 

Närvarande hela styrelsen 

 

1. Genomgång från tidigare protokoll 

Pär har hämtat behållare hos kommunen för olja från hushåll. Tyvärr är antalet 

begränsat så det gick inte att hämta till alla hushåll. 

Fredrik fortsätter med förslag om att köpa nya buskar på en del av gården. 

Pratar med grannarna som bor närmast innan förslaget läggs fram. Ingen av 

grannarna har hört av sig för att hjälpa till med gårdens planteringar. 

2. Inför städdagen 24 oktober 

Anna sätter upp anslag om städdagen 24 oktober kl.10.00 – 13.00. Ingen 

korvgrillning denna gång pga. Corona 

Hus 1 och 2 målar de gula knutarna som ännu ej är målade på sophusen. 

Hus 2 hyr släp 

Vid samlingen på städdagen tar Annika upp den skrivelse som tidigare skickats 

ut ang. ordning i soprum mm. Dessutom förtydligas att vi endast städar 

gemensamma ytor och soprum under städdagen samt slänger gemensamma 

sopor.  När man är klar hjälper man andra.  

3. Telefonlista för samfällighet 

Beslut tas att den telefonlista på gårdens medlemmar som finns på hemsidan, 

tas bort.  

 

Anna meddelar att hon kommer att sluta i styrelsen efter nästa möte eftersom 

hon flyttar.  

 

Nästa möte 11 november kl. 17:30 

 

// Maria 

 


